
 
Gemeenteraad van Duiven 
Per mail: gemeente@duiven.nl 

Duiven, 9 oktober 2018 

Betreft: Hondenbeleid 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

Met verbazing heb ik kennisgenomen van de huidige begroting 2019-2022. 

Als hondenbezitter krijg ik al jaren te horen krijgen dat er geen budget is voor passende 
voorzieningen. Dat terwijl er al jaren enorme bedragen naar de algemene middelen verdwijnen door 
de heffing van hondenbelasting. Wel is er extra budget vrijgemaakt om deur aan deur te controleren of 
men een hond bezit die niet aangemeld staat. Waarvoor? Alleen om de bijdrage aan de algemene 
middelen te verhogen? 

Sinds de middeleeuwen wordt hondenbelasting geheven. Het werd ingevoerd om de overlast van met 
name zwerfhonden te beperken en om de verspreiding van hondsdolheid tegen te gaan. Anno 2018 
staat de Gemeente Duiven niet bekend als risicogebied voor hondsdolheid evenmin bekend om haar 
zwerfhonden. Daarnaast zag de overheid in de tijd dat de hondenkar als transportmiddel werd gebruik 
het als een middel om transportbelasting te kunnen heffen. Maar sinds de vorige eeuw is deze manier 
van transporteren al vervangen door vrachtwagens en ander gemotoriseerd vervoer waar d.m.v. 
wegenbelasting al voor betaalt wordt.  

Binnen de gemeente Duiven zijn in een aantal wijken losloopvelden aangelegd. Alle losloopvelden 
liggen in de “oude” wijken binnen de gemeente. In de woonwijk de Ploen-Zuid is nog steeds geen 
losloopveld aangelegd ondanks de verschillende acties vanuit bewoners van deze wijk. De wijk de 
Ploen- Zuid is door haar groene uiterlijk een erg aantrekkelijke wijk voor veel hondenbezitters om hier 
de hond uit te laten. Naast het ontbreken van losloopvelden binnen deze wijk zijn voorzieningen als 
afvalbakken ook maar beperkt en op onlogische plekken aanwezig waardoor veel hondenbezitters de 
ontlasting niet opruimen. Ook motiveert het niet om het op te ruimen als de afvalbakken regelmatig te 
vol zitten of enorm ver uit elkaar staan. 

De minimale losloopvelden die er in Duiven zijn, zijn vlak langs de openbare weg en hebben geen 
volledige omheining. Dit kan zorgen voor  levensgevaarlijke situaties voor zowel de hond als andere 
weggebruikers. Je mag hier immers 50 km per uur rijden, in de 30 km zone is zelfs geen enkel hek te 
bekennen. Moet hier eerst ook wat verkeerd gaan? Als raad zijn jullie al jaren aan het discussiëren 
over een het aanleggen van een tunnel Broekstraat/Oostsingel. Hierbij is er geen sprake van een 
gevaarlijke verkeerssituatie maar idiote weggebruikers die zich niet aan de verkeersregels willen 
houden. Dat er langs de openbare weg een losloopveld zonder volledige omheining is neemt men 
voor lief. In het Horsterpark is een gedoogbeleid wat loslopen betreft. De kwaliteit van de het 
oppervlakte water is daar alleen zo slecht dat er minimaal 6 maanden per jaar de levensgevaarlijke 
blauwalg heerst.  

Bij klachten over overlast van hondenpoep krijg je als inwoner te horen dat er onvoldoende budget is 
voor handhaving, Het is een dusdanig probleem dat het bijna onmogelijk is om onze hond zelf nog uit 
te laten zonder dat de hond of ik zelf onder de hondenpoep zit. Extra voorzieningen om de 
handhaving te optimaliseren en te intensiveren is zeker geen overbodige luxe.  

Het is belangrijk dat er voorzieningen zijn waar honden lekker kunnen rennen en spelen. Beweging 
voor de hond is van groot belang voor zijn lichamelijke en geestelijke gezondheid. Honden die te 
weinig bewegen raken gestrest en uiten dit in ongewenst gedrag, zoals bijvoorbeeld overmatig lang en 
hard blaffen. Met alle gevolgen van dien voor buren en omwonenden. 

Nu ben je als hondenbezitter genoodzaakt om met de hond buiten de gemeente vertier te zoeken. 
Wat helaas niet voor iedere inwoner is weggelegd. Dan nog niet te spreken over de bijkomende 
milieubelasting doordat inwoners dit vertier met de auto elders zoeken. 
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De gemeente Westervoort heeft prachtige omheinde losloopvelden waar je met een gerust hart je 
hond veilig kunt laten spelen. Het lijkt mij een gepaste optie om dit beleid te volgen. Ook zou het niet 
misstaan om het aantal afvalbakken te vergroten en te plaatsen op logische plaatsen zoals 
bijvoorbeeld langs wandelpaden en bij de ingangen de woonwijken in. 

Hiervoor zal voldoende budget te vinden zijn in de algemene middelen. Zelfs dan zal er ook nog 
ruimte zijn om de hoogte van de hondenbelasting te verlagen. 

Veel gemeentes hebben inmiddels ingezien dat de heffing van deze belasting niet meer van deze tijd 
is en hebben deze belasting zelfs op “0” gesteld.   

Het is tijd voor verandering in deze gang van zaken. Er zal eens prioriteit gegeven moeten worden 
aan dit onderwerp. Het heeft immers al jaren onderop de stapel gelegen. 

Met vriendelijke groet, 

 

F.B.J.H.C Faber 

 

 

 

 

 

 

 


